
REPUBLIKA HRVATSKA
KRAPINSKO . ZAGORSKA ZUPANIJA
osNo\rNA SrouL coRNJE JESENJE
Gornje Jesenje 78, Gornje Jesenje
KLASA: 007 -04 123 -02 I 0 I
URBROJ: 21 40 -63 -05 -23 -2
Gornje Jesenje, 28. oZujka 2023. godine

ZAPISNIK
S dvadeset i druge (22.) sjednice STOLSKOG oDBoRA oSNor\rNE Srolp GoRNJE
JESENJE, GORNJE JESENJE 78, GORNJE JESENJE, odr1ane u utorak ,28, oZujka2023,
godine s podetkom u 15:00 sati u prostoriji zbornice OS Gornje Jesenje.

Nazodni dlanovi: Danijel MeZnari6, predsjednik Skokkog odbora, Andreja JanlekOsrededki,
Mario Hranj, Tomislav Bartulovi6, Marijana Cvrtila, Darija Kulfa te Ljiljana Malogorski.

Ostali: Radovan Cesarec, ravnatelj Skole, Ines Smiljan, tajnica Skole i zapisnidar ove sjednice i
Ana Kovadec, voditelj ica radunovodstva.

Odsutni dlanovi: /

Predsjednik Skolskog odbora, Danijel MeZnail,konstatira da je na sjednici prisutni svi dlanovi
Skokkog odbora te da Skokki odbor moZe donositi pravovaljane odluke. Za danainju sjednicu
predsj ednik Skohko g odbora, Danij el Mehnaril, pr edlahe slj ededi :

DNEVNI RED:

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika s 21. sjednice Skolskog odbora (u prilogu poziva),

2. Usvajanje Godi5njeg financijskog izvjeStaja 2a2022. godinu te usvajanje i dono5enje

Godi5njeg izvje5taja o izvr5enju financijskog plana za 2022. godinu (u prilogu

poziva),

3. Izvje5de o utro5enim sredstvima za strudna usavr5avanja zaposlenika OS Gornje

Jesenje u2022. godini (u prilogu poziva),

4. Izvje5de ravnatelja o ispisu udenika iz OS Gornje Jesenje,

5. Dono5enje Odluke o osnutku Udenidke zadruge OS Gornje Jesenje (Prijedlog Odluke

u prilogu poziva),

6. DonoSenje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave (Prijedlog Pravilnika

u prilogu poziva),

7. Ostala pitanja.

Nazodni dlanovi predloZeni dnevni red jednoglasno su usvo.jili.

Ad.1. Zapisniks 21. sjednice Skolskog odbora odaslan je svim dlanovtlrtauzpoziv za dana5nju
sjednicu, na isti dlanovi Skolskog odbora nemaju primjedbi. ilanica Skolskog odbora gorpodu



Ljiljana Malogorski navodi da je ona suzdrilana na Zapisnik s prethodne sjednice Skokkog
odbora zbogtoga jer nije bila prisutna na prethodnoj sjednici Skokkog odbora.

Zakljuiak: Zapisnik s 2 L sjednice Skotskog odboraje usvojen vetinom glasova ukupnog broja ilanova.

Ad.2. Predsjednik Skolskog odbora, Danijel Mehnwil proditao je 2. todku Dnevnog reda i
prepustio rijed voditeljici radunovodstva Skole, Ani Kovadec. Voditeljica radunovodstva
detaljno pojaSnjava Godi5nji financijski izvje5taj za 2022. godinu te Godi5nji izvje5taj o
izvrSenju financijskog plana 2a2022. godinu.

Predsjednik Skohkog odbora, Danijel Mehnaril pozivadlanove Skolskog odbora na izno5enje
primjedbi i pitanja ukoliko ih imaju. ilanovi nisu imali primjedbe i pitanja te su javnim
glasovanjem jednoglasno usvojili Godi5nji financijski izvje5taj za 2022. godinu te Godi5nji
izvje5taj o izvr5enju financijskog plana 2a2022. godinu.

Zakljuiak: Clanovi Skolskog odbora jednoglasno usvajaju Godifinji /inancijski imjeitaj za
2022.godinutejednoglasnodonoseiusvajajuGodiinji izujeitajoizvrienjufinancijskogplana
za 2022. godinu

Ad.3. Predsjednik Skohkog odbora, Danijel Mehnari|proditao je 3. todku Dnevnog reda i
naveo kako je na prethodnoj sjednici Skolskog odbora dlan Skolskog odbora, Mario Hranj,

zatralio voditeljicu radunovodstva da za sljedecu sjednicu Skolskog odbora pripremi Izvje56e

s podacima koliko je sredstava utro5eno na strudna usavr5avanj au2022. godini po pojedinom

zaposleniku 5ko1e. Predsjednik Skohkog odbora navodi da je tz Poziv na ovu sjednicu

Skolskog odbora poslano i lzvje56e o utro5enim sredstvima za strudna usavr5avanja zaposlenika

OS Gornje Jesenje te je prepustio rijed ravnatelju Skole, Radovanu Cesarecu.

Ravnatelj je proditao Izvje56e o utroSenim sredstvima za studnausavr5avanja zaposlenika OS

Gornje Jesenje ,t2022. godini.

Predsjednik Skohkog odbora, Danijel MeLnaril pozivadlanove Skolskog odbora na izno5enje

primjedbi i pitanja ukoliko ih imaju. ilanovi nisu imali primjedbe i pitanja te su jednoglasno

prihvatili Izvje56e o utro5enim sredstvima za strudna usavrSavar{a zaposlenika OS Gomje

Jesenje u2022. godini

Zakljuiak: Clanovi Skolskog odbora jednoglasno prihvataju lzujeite o utroienim sredstvima

za struina usavriavanja zaposlenika OS Gornje Jesenje u 2022. godini.

Ad.4. Predsjednik Skohkog odbora, Danijel MeLnay'll proditao je 4. todku Dnevnog reda i

naveo kako je na prethodnoj sjednici zatraLio da ravnatelj pripremi Izvje5ie o ispisu udenika iz

OS Gornje Jesenje za sljededu sjednicu kada 6e biti prisutni i ostali dlanovi Skohkog odbora

kako bi svi bili upoznati sa situacijom vezanom s ispisom udenika u proteklom razdoblju iz OS
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Gornje Jesenje. Predsjednik Skokkog odbora, Danijel Meinafil,prepustio je rijed ravnatelju

5kole. Ravnatelj podnosi izvje5de o ispisu udenika iz OS Gornje Jesenje u proteklih 5 godina,

navodi ruzloge zbogdega su udenici ispisani iz Skole. Posebno se osvrde na ispis dvoje udenika

iz Skole od prosinca 2Q22. godine. Navodi da je pravo svakog roditelja da svoje dijete ispi5e iz

Skole. Navodi da je njemu Zao 5to se toliko udenika u posljednje vrijeme ispisalo iz Skole i da

je Osnovnoj Skoli Gornje Jesenje svako dijete veoma bitno.

Predsjednik Skohkog odbora, Danijel }y'reilnairl pozivadlanove Skolskog odbora na izno5enje

primjedbi i pitanja ukoliko ih imaju. dlanica Skokkog obora Ljiljana Malogorski postavlja

pitanje Sto se je dogodilo, odnosno koji dogadaj je doveo do ispisa dvoje udenika u prosincu

2022. godine. Ravnatelj navodi daje udenik ruZnim rijedima govorio o razrednici na autobusnoj

stanici te su navedene informacije do5le do razrednice putem udenika raneda. Razrednicaje na

satu razrednikaruzgovarula s udenicima o navedenom dogadaju i tako je krenula cjelokupna

prida, ukljudili su se i roditelji i sve je naZalost zavr5ilo ispisom dvoje udenika iz Skole.

ilan Skokkog odbora, Mario Hranj, navodi da je problem u tome Sto su djeca puno toga rekla

i da je te5ko provjeriti tko govori istinu i Sto se zbilja dogodilo. U raspravu se ukljudio i

predsjednik Skokkog odbora, on navodi da dim je saznao za navedeni dogadaj, oti5ao kod

ravnatelja i rekao ukoliko se sve dogodilo van 5ko1e, da se navedeno pitanje nije trebalo

rje5avati u 5ko1i. Ravnatelj navodi da se nije moglo rijesiti van Skole jer su informacije do5le

do razrednice i jednostavno je sve krenulo u tom smjeru.

dlanica Skokkog odbora, Darija Kulfa, postavlja pitanje da li su se ti roditelji osje6ali ugroZeno

odnosno da li j e to dijete bilo ugroZeno od strane vr5nj aka pa je to bila kap koj a ih je pogurala

da ispi5u svoju djecu iz Skole. Ravnatelj navodi da godinama poznaje udenike navedenog

razredai da nikada ne bi rekao da bi navedeni udenik bio ukljudeni u tako ne5to, odnosno nikada

ne bi pridao takve rijedi. Navodi da smatra da odluka o ispisu udenika bila iskljudivo od

roditelja. ihn Skokkog odbora Mario Hranj ukljudio se u raspravu i naveo daje ispisani udenik

navedenog ruzreda bio desto provociran od strane udenika izruzreda. Ravnatelj navodi da su

udenici naZalost ispisani i da je Skola udinila sve Sto je mogla.

Ad.5.

Predsjednik Skokkog odbora, Danijel Meinari(,proditao je 5. todkom Dnevnog reda i prepustio
rijed ravnatelju Skole.

Ravnatelj Skole navodi kako je pedagoginja Skole do 13. sijednja 2023. prikupljala prijedloge
zaime udenidke zadntge Skole. Ravnatelj predlaLe Osnivanje udenidke zadruge pod imenom



,,Jesenko". U Privremeni zadruLni odbor imenuje se ravnatelj, Radovan Cesarec, Katarina
Ligman,uditeljica tjelesne i zdravstvene kulture te tajnica Skole Ines Smiljan.

Predsjednik Skohkog odbora, Danijel MeZnarid pozivadlanove Skokkog odbora na izno5enje
primjedbi i pitanja ukoliko ih imaju. ilanovi nisu imali primjedbe i pitanja te su javnim
glasovanjem jednoglasno dali suglasnost za dono5enje Odluke o osnutku Udenidke zadruge OS

Gornje Jesenje.

Zakljuiak: Clanovi Skolskog odbora jednoglasno daju suglasnost za donoienje Odluke o

osnutku (Iieniike zadruge OS Gornje Jesenje,

Ad. 6. Predsjednik Skokkog odbora, Danijel Meinarilje proditao 6. todku Dnevnog reda i
prepustio rijed tajnici Ines Smiljan. Tajnica navodi kako je od 1. sijednj a 2023. na snazi novi
Zakon o javnoj nabavi (dalje u tekstu: Zakon). Novim Zakonom propisani su pragovi u novoj
sluZbenoj valuti (euro) do kojih se provodijednostavna nabava, odnosno od kojih se primjenjuje
Zakon o javnoj nabavi. Poja5njava da je Skola tokom godine dvina provoditi jednostavne

nabave pa je duZna imati i interni akt na temelju kojeg provodi takve vrste nabava. Prijedlog
Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave poslan je dlanovima Skohkog odbora uz
Poziv na sjednicu (dalje u tekstu Pravilnik).

Predsjednik Skolskog odbora, Danijel Meinaril pozivadlanove Skolskog odbora na izno5enje
primjedbi i pitanja ukoliko ih imaju. dlanica Skolskog odbora, Ljiljana Malogorski navodi da
je sve u redu navedeno u Prijedlogu Pravilnika jedino navodi da je u jednom dijelu kod
jednostavne nabave iznad 14. 000 eura potrebno navesti iznos do kojeg se provodi takva vrsta
nabave. Tajnica navodi da ie pregledatijo5jednom i nadopuniti navedeno

ilanovi nisu imali primjedbe i pitanja te su javnim glasovanjem jednoglasno dali suglasnost za

donoSenje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave Osnovne Skole Gomje Jesenje.

Zakljuiak: Clanovi Skolskog odbora jednoglasno donose Pravilnik o provedbi postupaka
jednostavne nabave Osnovne ikole Gornje Jesenje.

Ad. 7. Ostala pitanja:

1) Predsjednik Skohkog odbora, Danijel Mehnarie, postavlja pitanje ravnatelju Skole o

prigovoru gospodina R.M. od prosinca 2022. godine. Podsje6a dlanove Skolskog odbora
da su Skotski odbor i ravnatelj dana 19. prosinca 2022. godine zaprimili prigovor na
provodenje javnog natjetaja za imenovanje ravnatelja Osnovne Skole Gomje Jesenje
javno objavljenog u NN 6512022 i sluZbenim mreZnim stranicama Hrvatskog zavodaza
zapo5ljavanje 8. lipnja 2022, godine. Skotst<i odbor i ravnatelj su se oditovali na
navedeni prigovor te predsjednik postavlja pitanje ravnatelju ima li kakvih novosti u
navedenom postupku. Ravnatelj prepu5ta rijed tajnici, tajnica navodi da su ravnatelj i
Stohti odbor donijeli Odluku o odbacivanju prigovora zbog nenadleZnosti te su
navedene Odluke poslane 29. prosinca2022. godine. gospodinu R.M. Takoder, istoga
dana, gospodinu je poslan i Dopis kojim ravnatelj Skole poziva gospodina na uvid u
natjedajnu dokumentaciju i na preuzimanje originala dokumentacije predane na javni
natjedaj. Dana 31. sijednja 2023. godine Skola je zaprimila TuZbu gospodina na
natjedajni postupak, Priloge te Rje5enje kojim se tuZenik (Skola) pozivada u roku od 30



dana podnese pisani odgovor na tuZbu. Ravnatelj je dana 10. veljade 2023. godine
opunomodio odvjetnicu Polanovid M. da pravno zastupa Skolu u navedenom postupku.
Dana 1 5. velj ade 2023 . godine j e odvjetnica podnij ela Odgovor na tuZbu koj im pobij a
sve navode iztuibe i predlaZe da sud odbije postavljene tuZbene zahtjeve u cijelosti uz
naknadu parnidnog tro5ka s pripadajudom zakonskom zatez,nom kamatom. Dana 16.
oZujka 2023. godine Skola je zaprimilaPoziv na pripremno rodiSte koje 6e se odrZati26.
travnja 2023, godine Ravnatelj navodi da 6e odvjetnica i dalje zastupati Skolu u
navedenom predmetu te odekuje pozitivan ishod.

2) Ravnatelj obavje5tava dlanove Skohkog odbora o planiranom logorovanju na
Strahinjdici za udenike vi5ih razreda Osnovne Skole Gornje Jesenje. Logorovanje bi se
odrlavalo za vrijeme proljetnih praznika udenika, najvjerojatnije u periodu od 11.
travnja 2023. godine do 13. travnja 2023. godine. U sludaju lo5eg vremena logorovanje
6e se odgoditi. Navodi da se do sada za logorovanje prijavilo oko 30-ak udenika.
Ravnatelj takoder navodi da su za logorovanj e organizirane razne radionice za udenike
od strane Crvenog lrriLa, HGSS i Vatrogasaca te hrana za sve dane logorovanja.

dlanovi nisu imali dodatna pitanja, prijedloge niti primjedbe.

Sjednicaje zavrlilau l5:55 sati.

Zaprsnitar:
Ines Smiljan, tajnica Skole

Predsjednik SO:
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